
Zápisnica 

zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 25. 04. 2023 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

        Zasadnutie komisie otvoril a všetkých privítal jej predseda Mgr. Matúš Bischof, ktorý 

v úvode prítomných oboznámil so zmenou programu zasadnutia. Prvý bod programu 

zasadnutia - Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských zariadení 

a príspevkových organizácií k 31.12.2022 sa vypúšťa a na rokovanie bude predložený až na 

najbližšom zasadnutí KVaM. 

Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým programom a jeho zmenou rokovania 

a jednomyseľne program schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1   

Bod rokovania:    Schválenie zmeny programu rokovania  

 

Číslo uznesenia:    

Členovia komisie hlasovali: 5 hlasovali za 

 

1/ Mgr.  

Matúš  

Bischof 

2/ Mgr.  

Zoltán 

Breuer 

 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ PaedDr. 

Marek 

Kmeť 

7/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za neprít. za neprít. za za za 

 

 

k bodu č. 1 

Program rozvoja mesta Rožňava 2015-2022 – vyhodnotenie plnenia za rok 2022 

 

Materiál vypracovali: Bc. Romina Gyüréková  

                                    Ing. Katarína Valková 

Materiál predložila: Mgr. Alžbeta Tamásová    

 

Správa o vyhodnotení plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 2022 za rok 

2022, definovaných cieľov, opatrení a aktivít je vypracovaná k 31. 12. 2022 v súlade so 

schváleným implementačným mechanizmom. Monitoring sa vzťahuje na priebežné, spravidla 

ročné, plnenie akčných plánov (krátkodobých nástrojov realizácie PRM) a vyhodnotenie má 

poukázať na progres rozvoja mesta cez plnenie cieľov a opatrení. 

Vyhodnotenie plnenia sa uskutočnilo na základe vyhodnotenia plnenia indikátorov, 

ktorými sa meria plnenie cieľov rozvoja mesta. Vyhodnotenie plnenia za každú rozvojovú 

oblasť/rozvojový program (10 oblastí) odborne pripravili a vypracovali pracovníci príslušných 

odborov Mestského úradu v Rožňave. 

 

Členovia komisie v diskusii konštatovali, že textová časť predloženého materiálu 

nekorešponduje s realitou.  Číselné údaje dokumentu sú v poriadku.  

 



 
Číslo hlasovania: 2  

Bod rokovania: Program rozvoja mesta Rožňava 2015-2022 – vyhodnotenie plnenia za rok 

2022 

Číslo uznesenia:   01/04/2023 

Členovia komisie hlasovali:   6 hlasovali za 

 

1/ Mgr.  

Matúš  

Bischof 

2/ Mgr.  

Zoltán 

Breuer 

 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ PaedDr. 

Marek 

Kmeť 

7/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za neprít. za za za za za 

 

Uznesenie č. 01/04/2023  –  komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu    b e r i e    n a        

v e d o m i e   Správu o vyhodnotení plnenia Programu rozvoja mesta Rožňava 2015 – 2022 k 31. 12. 

2022. 

 

k bodu č. 2 

Záverečná správa projektu Reštart Horného Gemera 

 

Materiál vypracovali: Mgr. Alžbeta Tamásová, PaedDr. Marek Kmeť 

Materiál predložili:  Mgr. Alžbeta Tamásová a PaedDr. Marek Kmeť 

 

Projekt Reštart Horného Gemera podporilo Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a 

športu SR. Projekt bol v súlade s Koncepciou rozvoja školstva v Rožňave a regióne, zameraný 

na systém vzdelávacích a rozvojových aktivít pre rôzne cieľové skupiny, vrátane zabezpečenia 

podpory vo forme pomôcok, učebníc, kníh či software. 

Aktivity boli zamerané pre pedagogických a odborných zamestnancov materských a prvý 

stupeň základných škôl ako aj pre riaditeľov a lídrov škôl v celom regióne. 

Projekt bol zoskupený z viacerých komponentov, so zameraním rozvíjať aj kompetencie pre 

21. storočie a priniesol učiteľom okrem predčitateľskej a čitateľskej gramotnosti možnosť 

rozvíjať sa aj v Hejného metóde vyučovanie matematiky, v Informatike s Emilom a v Robotike 

s Emou. Pre efektívnejší spôsob písania, ale aj pre ľahšie následné čítanie, boli učitelia 

pripravený na školeniach Comenia Script©. V rámci inklúzie sa členovia podporných tímov 

zoznámili s jedinečnou Feuersteinovou metódou inštrumentálneho obohacovania. Pre 

riaditeľov bola zrealizovaná Regionálna akadémia riaditeľov a lídrov, vrátane 4 exkurzií do 

škôl, ktoré účastníkov inšpirovali. 

PaedDr. Marek Kmeť, projektový manažér projektu prítomných zároveň oboznámil aj so 

štatistickými výstupmi z projektu. 

Spätné väzby od účastníkov jednotlivých vzdelávaní poukázali na potrebu pokračovať v 

aktivitách, i keď v zúženej podobe. Udržateľnosť a PR projektu Reštart Horného Gemera bude 

na ďalších stretnutiach v regióne Horného Gemera. Ambíciou je vytvorenie tzv. učiacich sa 

skupín. 

Mgr. Alžbeta Tamásová, vedúca odboru školstva sa poďakovala za spoluprácu a za celý 

projektový manažment všetkým zúčastneným, ktorí prispeli k plynulému chodu a realizácii 

projektu.  



Poďakovanie za možnosť zúčastniť sa vzdelávacích aktivít v rámci projektu Reštart Horného 

Gemera vyslovili aj riaditelia škôl Mgr. Zuzana Hencelová a Mgr. Richard Szőllős. 

Číslo hlasovania: 3 

Bod rokovania:    Záverečná správa projektu Reštart Horného Gemera 

 

Číslo uznesenia: 02/04/2023 

Členovia komisie hlasovali:  6 hlasovali za 

 

1/ Mgr.  

Matúš  

Bischof  

2/ Mgr.  

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ PaedDr. 

Marek 

Kmeť 

7/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za neprít. za za. za za za 

 

Uznesenie č. 02/04/2023 – komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu   b e r i e    n a                                 

v e d o m i e   záverečnú správu projektu Reštart Horného Gemera. 

k bodu č. 3  

Plnenie uznesení 

PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka  – oboznámila členov s plnením uznesení prijatých na zasadnutí 

komisie vzdelávania a mládeže dňa 14. 03. 2023. 

Členovia KVaM plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

K bodu č. 4 

Rôzne 

Predseda komisie v tomto bode vyzval prítomných k vyjadreniu sa k aktuálnym 

otázkam, témam týkajúcich sa školstva. 

Mgr. Alžbeta Tamásová prítomných informovala:  

 o zápise detí do I. ročníka základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Rožňava, ktorý prebieha v mesiaci apríl; v nasledujúcom školskom roku 2023/2024 

otvorí štyri prvé triedy Základná škola Zlatá a Základná škola Pionierov, tri triedy 

Základná škola akademika Jura Hronca a dve triedy Základná škola Zoltána Fábryho 

organizačná zložka Spojenej školy J. A. Komenského,  

 o zápise zápis detí na predprimárne vzdelávanie do materských škôl, ktorý bude 

prebiehať v mesiaci máj 2023; v školskom roku 2023/2024 je v pláne prevádzka 

v materských školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava spolu 30 tried: MŠ 

– Ernesta Rótha – 4 triedy, MŠ – Pionierov – 3 triedy, MŠ – Kyjevská – 6 tried, MŠ – 

Štítnická – 6 tried, MŠ – Vajanského – 5 tried, MŠ – Óvoda Krátka – 2 triedy, MŠ 

s VJM Komenského organizačná zložka Spojenej školy – 2 triedy, MŠ - Ul. 

kozmonautov – 2 triedy z toho jedna trieda pre deti so špeciálnymi výchovno-

vzdelávacími potrebami, 

 ďalej prítomných informovala o príprave pracovného stretnutia s riaditeľkami 

a vedúcimi školských jedální k téme dotácie na podporu výchovy k stravovacím 

návykom dieťaťa, nakoľko od 1. mája 2023 bude môcť byť dotácia na stravu 

poskytovaná na všetky deti, ktoré navštevujú posledný ročník materskej školy a 

základnú školu ak o to zákonný zástupca požiada; definitívne počty stravníkov budú 

mať školy do 5. mája 2023. 

 



Mgr. Matúš Bischof podal informácie z úvodného stretnutia 40 základných škôl zapojených do 

postupného zavádzania nového ŠVP v rámci obsahovej reformy kurikula, ktoré sa konalo 

v Prešove dňa 14. 4. 2023 so zástupcami MŠVVaŠ SR, NIVAMu a RCPU. V okrese Rožňava 

budú implementovať nový štátny vzdelávací program v školskom roku 2023/2024 ZŠ – 

Pionierov v Rožňave a  ZŠ s MŠ Vlachovo.  

17. mája 2023 bude ďalšie stretnutie so zástupcami NIVAMu práve v Rožňave. 

PaedDr. Marek Kmeť informoval o študijnej ceste riaditeľov RCPU v Kutnej Hore zameranej 

na výmenu dobrej praxe, workshopy ako dosiahnuť zmenu kvality vzdelávania, návštevy škôl 

ako aj partnerov v Eduzměne, realizovanej Centrom pre európsku politiku a Ministerstvom 

školstva vedy výskumu a športu SR. 

 

Záver 

Mgr. Matúš Bischof, predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným za účasť 

a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

Zapísala: PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka                                                Mgr. Matúš Bischof 

                    tajomníčka komisie                                                                predseda komisie 

                                              

 


